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OBČINA ČRENŠOVCI 
Občinski svet 
 

 
Z A P I S N I K 

13. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne, 21.4.2016 ob 18. uri, 
v sejni sobi Kleklovega doma v Črenšovcih. 

 
 
Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Miha Horvat, dr. Matej Kolenko, mag. Marija Horvat, Ivan Rajtar, Anton Horvat, Vladimir Žalik, Anton Radman, 
Stanko Bohnec, mag. Roman Kolenko, Darja Hodnik in Boris Kreslin. 
Odsotni člani OS: Dušan Utroša, Marija Sarjaš, Meri Horvat  in Dominik Horvat. 
Ostali prisotni: Jožica Cigan, Stanko Lebar in Milena Antolin – občinska uprava, Aleksandra Ribarič – 
predsednica NO. 
 
 
Ad/1 
Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 11 članov OS, da je občinski svet sklepčen in lahko nadaljuje z 
delom.  
 
Ad/2 
Na pobudo dr. Mateja Kolenka in Mihe Horvata je župan predlagal razširitev dnevnega reda s točko: 

Problematika davčnih blagajn. Člani so s predlogom soglašali in  sprejeli naslednji DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 13. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 12. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Obravnava predloga zaključnega računa proračuna Občine Črenšovci za leto 2015, 
5. Obravnava in sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem 

načrtu Občine Črenšovci, 
6. Obravnava predloga komisije za podelitev nagrade Občine Črenšovci,  
7. Razrešitev članice NO in imenovanje člana v Nadzorni odbor Občine Črenšovci, 
8. Obravnava predlogov oblikovanja oddelkov in sistematizacije delovnih mest v šolskem letu 2016/17 v 

vrtcih v Črenšovcih in na Bistrici, 
9. Obravnava elaborata o oblikovanju cen izvajanja obvezne občinske gospodarske javne službe 

zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov v Občini Črenšovci za leto 2016, 
10. Obravnava in sprejem Letnega programa športa Občine Črenšovci za leto 2016, 
11. Problematika davčnih blagajn, 
12. Tekoče zadeve:  

- Prošnja Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci za odobritev druge polovice denarnih 
sredstev za nakup računalniške opreme za potrebe pouka in projekta ATS 2020, 

- Obravnava vloge PGD Gornja Bistrica za sofinanciranje investicije – gasilski dom 
13. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 
 
 
Ad/3 
Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika 12. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila  

25.2.2016 in povedal, da je na prejšnji seji predlagal Miha Horvata za sopodpisnika za ročno predložitev nalogov 

na UJP, ki pa je naknadno obvestil župana, da ne želi biti sopodpisnik, zato je župan predlagal Antona Radmana, 

ki je s predlogom soglašal.  
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Na zapisnik s strani ostalih članov OS ni bilo pripomb, zato so člani OS soglasno potrdili zapisnik 12. seje 

Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila 25.2.2016. 

 
Ad/4 
Župan je ob predstavitvi zaključnega računa proračuna Občine Črenšovci za leto 2015 povedal, da je bil 
lanskoletni proračun najpomembnejši v zgodovini občine po obsegu zaključenih investicij in po obsegu sredstev. 
Občina je zaključila dva velika projekta: izgradnjo Pomurskega vodovoda – sistem A in nizkoenergetskega vrtca v 
Črenšovcih. Podrobneje je obrazložil splošni del zaključnega računa, realizacijo prihodkov in odhodkov ter 
investicijske odhodke in transfere. 
  
Miha Horvata, člana OS, zanimalo kje je vidno koliko sredstev je bilo zbranih od najemnine občinskega šotora in 
od najemnin iz naslova voltaike na šolah. 
 
Milena Antolin, računovodkinja, je pojasnila, da sta prihodka zajeta v proračunski postavki 7141991 – drugi 
prihodki. 
 
Župan je pojasnil, da je šotor za plačilo najemnine najel v lanskem letu le Dom starejših Lendava, za domača 
društva pa je bil najem zastonj. 
 
Ker je bila razprava končana so člani Občinskega sveta Občine Črenšovci soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-
13/2016-80: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Črenšovci za leto 
2015. 
 
 
Ad/5 
Župan je povedal, da imamo končno po petih letih pred seboj Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
občinskem prostorskem načrtu Občine Črenšovci katerega usklajevanja so bila naporna, vmes se je spremenila 
tudi zakonodaja, sama zadeva pa nas je stala 150.000,00 EUR. 
 
Stanko Lebar je predstavil bistvene spremembe odloka in bistveno poanto, to je da se lahko nadaljuje s 

komasacijo in da se za potrebe obrtne cone, ki se nahaja v občini Odranci zagotovi površina za razširitev 

obstoječe gospodarske cone v občini Črenšovci. Glede ravnih streh je povedal, da pobuda, da bi bile dovoljene 

na območju celotne občine ni dobila pozitivnega mnenja, dovoljene pa so zamaknjene  dvokapnice. Z uveljavitvijo 

odloka je možna ureditev tudi parkirišča pri igrišču v Črenšovcih. Opozoril je, da velikega manevrskega prostora 

za spremembe predloženega Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu 

Občine Črenšovci nimamo, saj je predložena dikcija sprejeta in potrjena od vseh soglasodajalcev. 

Razprave ni bilo. 
 
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-13/2016-81: 
Občinski sveta Občine Črenšovci sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
občinskem prostorskem načrtu Občine Črenšovci. 
  
 
Ad/6 
Stanko Bohnec, član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedal, da je 

na podlagi Javnega razpisa za vlaganje predlogov za nagrado Občine Črenšovci v letu 2016 objavljenega na 

spletni strani Občine Črenšovci, komisija ugotovila, da so relevantni predlagatelji na naslov sedeža Občine 

Črenšovci pravočasno poslali 3 (tri) predloge. Na podlagi te ugotovitve so člani KVIAZ razpravljali o 3 (treh) 

predlogih za nagrado Občine Črenšovci. Vaški odbor Trnje, Društvo A.R.O. Trnje in Športno društvo Trnje so 
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predlagali Prostovoljno gasilsko društvo Trnje, Kulturno- turistično društvo Črenšovci  je predlagalo Moški vokalni 

kvintet  Aeternum in Športno društvo Črenšovci Žana Kelenca iz Črenšovec. Po opravljenem glasovanju je 

predsednik komisije ugotovil, da je za nagrado Občine Črenšovci v letu 2016 s strani komisije predlagano 

Prostovoljno gasilsko društvo Trnje. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občinskemu svetu 

Občine Črenšovci predlaga, da se  ob letošnjem prazniku Občine Črenšovci podeli nagrada Občine Črenšovci 

Prostovoljnemu gasilskemu društvu Trnje.  

Razprave ni bilo. 

Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-13/2016-82:   
Občinski svet Občine Črenšovci podeli v letu 2016 nagrado Občine Črenšovci Prostovoljnemu 
gasilskemu društvu Trnje. Nagrada se podeli in izplača na podlagi določil Odloka o nagradah in 
priznanjih Občine Črenšovci (Uradni list RS, štev. 9/2016). 
 
 
Ad/7 
Stanko Bohnec, član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedal, da je 
članica NO Vera Markoja podala odstopno izjavo, s katero nepreklicno odstopa s funkcije članice NO. Ker je bila 
imenovana predlagana s strani svetniške skupine NSi je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
povabila svetniško skupino NSi za nadomestni predlog. Svetniška skupina NSi predlaga za članico Rozino Pučko 
iz Črenšovec. Predlagana je bančna svetovalka v poslovni enoti NLB v Črenšovcih in jo odlikujejo dolgoletne 
izkušnje ter veliko znanja s področja bančništva in računovodstva. Komisija za mandatna vprašanje, volitve in 
imenovanja predlaga Občinskemu svetu, da za članico NO imenuje Rozino Pučko, ki z imenovanjem soglaša. 
 
Antona Radmana, člana OS, je zanimalo ali lahko opravlja imenovana nadzor, če ima občina pri NLB odprt račun. 
 
Milena Antolin, računovodkinja, je pojasnila, da Občina Črenšovci nima računa pri NLB ampak pri Banki 
Slovenije. 
 
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-13/2016-83: 
Občinski svet Občine Črenšovci, na podlagi pisne izjave članice NO o nepreklicnem odstopu, razreši 

članico Nadzornega odbora Občine Črenšovci Vero Markoja iz Dolnje Bistrice 161, 9232 Črenšovci 

Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-13/2016-84: 
Občinski svet  Občine Črenšovci imenuje za članico Nadzornega odbora Občine Črenšovci Rozino 

Pučko, Ozka ulica 10, 9232 Črenšovci. 

 
Ad/8 
Župan je povedal, da je s strani vrtcev na podlagi opravljenega vpisa, dan predlog za oblikovanje oddelkov za 
šolsko leto 2016/17, kjer se predlagajo v vrtcu Bistrica štirje oddelki in v vrtcu Črenšovci šest oddelkov. Iz tako 
številčnega vpisa izhaja, da so starši z delom v vrtcih zadovoljni, delno je vpis povezan tudi z novim objektom 
vrtca in z dejanskimi demografskimi podatki otrok, ki jih lahko starši vpišejo v vrtec. 
 
Mag. Marija Horvat, članica sveta, je kot ravnateljica Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci pojasnila, da bo 
en oddelek v šoli. Mnenja je bila, da je boljša takšna rešitev kot pa odklanjati otroke. Veseli jo, da so oddelki polni 
in pričakuje se, da bo čez nekaj let v osnovni šoli v Črenšovcih spet čez 200 otrok. Dodaten oddelek izkazuje 
potrebo po zaposlitvi ene vzgojiteljice in ene pomočnice vzgojiteljice. Predlagala je, da se pri sistemizaciji odobri 
0,30 računalnikarja namesto prvotno predlaganega 0,20. 
Člane OS je seznanila, da bi zaradi potreb po temeljitem čiščenju in razkuževanju, sprotnih vzdrževalnih delih v 
prostorih vrtca ter priprav na začetek šolskega leta potrebno zaprti oba vrtca v času od 29. 8. do 31.8.2016, torej 
tri dni. Predlagala je, da OS odobri zaprtje obeh vrtcev v predlaganem času.  
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Stanka Bohneca, člana OS, je zanimalo koliko otrok obiskuje vrtec v Črenšovcih iz drugih občin. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da zaselek Grede sicer spada v Občino Lendava, vendar učenci 
obiskujejo Osnovno šolo v Črenšovcih ter zaradi tega starši otroke vpisujejo  v vrtec v Črenšovcih. Iz tega zaselka 
je v vrtec vključen en otrok. 
 
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-13/2016-86: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša, da se v vrtcu na Bistrici v šolskem letu 2016//17 oblikujejo štirje 

oddelki in sicer štirje heterogeni oddelki ob upoštevanju Sklepa o določitvi števila otrok v oddelkih vrtcev 

na območju Občine Črenšovci (Uradni list RS, štev. 112/03). Potrdi se tudi predlog sistemizacije delovnih 

mest za šolsko leto 2016/17. 

Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-13/2016-85: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša, da se v vrtcu v Črenšovcih v šolskem letu 2016/17 oblikuje šest  

oddelkov predšolske vzgoje in sicer en homogeni oddelek prvega starostnega obdobja, en homogeni 

oddelek drugega starostnega obdobja, en heterogeni oddelek prvega starostnega obdobja, dva 

heterogena oddelka drugega starostnega in en kombinirani oddelek ob upoštevanju Sklepa o določitvi 

števila otrok v oddelkih vrtcev na območju Občine Črenšovci (Uradni list RS, štev. 112/03). Potrdi se tudi 

predlog sistemizacije delovnih mest za šolsko leto 2016/17. 

Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-13/2016-87: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša z zaprtjem vrtcev na Bistrici in v Črenšovcih, v času od vključno 

29.8.2016 do vključno 31.8.2016 (tri dni),  zaradi potreb po temeljitem čiščenju v prostorih vrtcev. Vrtec o 

zaprtju obvesti starše. 

 
Ad/9 
Stanko Lebar je predstavil predlog elaborata o oblikovanju cen izvajanja obvezne občinske gospodarske javne 
službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov v Občini Črenšovci za leto 2016. 
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da je pričakoval, da bo tematiko obravnaval Odbor za infrastrukturo in 
komunalo. Mnenja je, da je cena previsoka, glede na to, da občani odpadke ločujejo oziroma  zbirajo material, ki 
ga podjetje Saubermacher-Komunala prodaja. Občina bi morala imeti zaradi tega celo soudeležbo na dobičku. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da se mu podatek o 50 tonah mešanih komunalnih odpadkov zdi zelo visok. 
Na pobude občanov je predlagal, da bi uvedli možnost odvoza mešanih komunalnih odpadkov v 80 litrnih 
posodah, kajti, če se odpadki ločujejo je predlagana posoda več kot dovolj. Pripombe so tudi na število vreč, ki jih 
dobi gospodinjstvo.  24 vreč  za celo leto je premalo in občani so nezadovoljni, da si dodatne vreče morajo 
kupovati. 
 
Miha Horvat, član OS, je povedal, da se strinja s predlogom g. Žalika, da se omogoči občanom tudi 80 litrna 
posoda in se pripravijo spremembe Odloka o načinu izvajanja gospodarske javne službe zbiranja in prevoza 
komunalnih odpadkov na območju občine Črenšovci.   
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je predlagal, da se izvajalcu postavi vprašanje o ceni odvoza 80 l posode in se 
ga obvesti o pomisleku glede frekvenc in volumnu odvoza. Po pridobljenih odgovoril se bo odločal Odbor za 
infrastrukturo in komunalo o pripravi sprememb odloka o zbiranju in odvozu komunalnih odpadkov. 
 
Anton Horvat, član OS, je predlagal, da se na podlagi pripomb občanov in pobud svetnikov sestanejo oziroma 
kontaktirajo izvajalec, občinska uprava in odbor za infrastrukturo in komunalo ter pripravijo stališča in mnenja do 
omenjene problematike, tako, da bomo do drugega leta, ko bomo spet obravnavali elaborat in potrjevali cene 
pripravljeni.  
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Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so z 7 glasovi za od 11 prisotnih članov OS sprejeli SKLEP štev. 
0320-13/2016-88: 
Občinski svet Občine Črenšovci potrjuje predloženi elaborat o oblikovanju cene izvajanja obvezne 

občinske gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov v Občini Črenšovci za 

leto 2016. 

Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so z 9 glasovi za od 11 prisotnih članov OS sprejeli SKLEP štev. 
0320-13/2016-89: 
Občinski sveta Občine Črenšovci potrjuje nove cene zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov, ki ga 
opravlja podjetje Saubermacher-Komunala Murska Sobota d.o.o. in so naslednje: 

Zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov Cena v EUR/kg 

1. Zbiranje komunalnih odpadkov 0,13499 EUR 

2. Zbiranje bioloških odpadkov 0,10223 EUR 

V ceni ni vključen 9,5 % DDV. Sklep stopi v veljavo z dnem sprejema, cene storitev se uporabljajo od 
1.5.2016. 
 
 
Ad/10 
Mag. Roman Kolenko, član OS in predsednik Komisije za šport, je povedal, da je komisija na svoji seji, dne 
14.4.2016, obravnavala predlog Letnega programa športa Občine Črenšovci za leto 2016 in ugotavljala, da so se 
sredstva za ta namen v primerjavi z lanskim letom, v občinskem proračunu,  zmanjšana za 20 %. Komisija za 
šport predlaga OS, da Letni program športa Občine Črenšovci za leto 2016, ki je podlaga za objavo javnega 
razpisa, sprejme v predloženi obliki sprejme. 
 
Razprave ni bilo. 
  
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-13/2016-90: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Letni program športa Občine Črenšovci za leto 2016. 
 
 
Ad/11 
Miha Horvat, član OS, je povedal, da veljavni Zakon o davčnem potrjevanju računov, ki od prostovoljnih gasilskih 
društev, drugih manjših društev in kmetij, ki opravljajo dopolnilno dejavnost, zahteva vzpostavitev davčnih 
blagajn, negativno vpliva na varnost v občini ter obenem zmanjšuje ustvarjalnost, produktivnost in živahnost 
družbenega življenja v naših lokalnih skupnosti. Zato v NSi podajajo predlog novele zakona, ki prostovoljna 
gasilska društva, društva, ki ne presegajo 10.000,00 EUR letnega prometa in kmetije pri opravljanju dopolnilne 
dejavnosti do 15.000,00 EUR dohodka, izključuje iz kroga zavezancev za izvajanje postopka potrjevanja računov. 
 
Anton Horvat, član OS, je povedal, da se s predlagateljem novele zakona strinja in da je tudi sam že opozoril z 
dopisom Gasilsko zvezo Slovenije na to problematiko. 
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, jer prav tako povedal, da podpira predlog, s tem, da bi bilo dobro vključiti poleg 
gasilskih društev tudi manjše nogometne klube, saj npr. NK Bistrica presega 10.000,00 EUR letnega dohodka in 
pri predlagani noveli ne bi bil izvzet iz kroga zavezancev za potrjevanje računov. 
 
Dr. Matej Kolenko, član OS, je povedal, da predhodnik ni edini, ki tako razmišlja, vendar bo v tem primeru novela 
zajela več kot polovico davčnih zavezancev, kar pa prav gotovo ne bo akceptirano. 
 
Župan je predlagal članom OS, da sprejmejo predlog, s katerim se podaja predlog sprememb Zakona o davčnem 
potrjevanju računov.  
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Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-13/2016-91: 
Občinski svet Občine Črenšovci podpira predlog novele Zakona o davčnem potrjevanju računov, ki 

prostovoljna gasilska društva, društva, ki ne presegajo 10.000,00 evrov letnega dohodka in kmetije pri 

opravljanju dopolnilne dejavnosti do 15.000,00 evrov letnega dohodka, izključuje iz kroga zavezancev za 

izvajanje postopka potrjevanja računov obenem pa ukinja sankcioniranje državljanov za nezadržanje 

računa. 

 
Ad/12 
1. 
Župan je povedal, da je Osnovna šola Franceta Prešerna Črenšovci na občinski svet naslovila vlogo s katero 
prosi za odobritev druge polovice sredstev za nakup računalniške opreme za potrebe pouka in projekta ATS 2020 
v višini 3.616,00 EUR. 
Prav tako je OS seznanil z vlogo Prostovoljnega gasilskega društva Gornja Bistrica o sofinanciranju zamenjave 
garažnih vrat na gasilskem domu na Gornji Bistrici v višini 3.129,95 EUR, kar je 50 % vrednosti investicije. 
 
Antona Radmana, člana OS, je zanimalo kaj imajo učenci od te programske opreme (Mahara) in pripomnil, da se 
letos prosi za en razred, drugo leto pa bo vloga spet za drugi razred. Glede na dejstvo, da smo na prejšnji seji OS 
obravnavali proračun za leto 2016 se mu ne zdi prav, da se že vlaga prošnja za sredstva iz proračuna.  
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je kor ravnateljica Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci, pojasnila, da 

računalniški program Mahara omogoča učencem načrtovati potek izvedene dejavnosti, ugotavljanje svojega 
napredka in kritično prijateljevanje s sošolci. Zaprošena sredstva bi skupaj s sredstvi, ki bi jih zbrala še šola 
zadoščala za nabavo 5 do 6 računalnikov, ki jih učenci uporabljajo dokler se ne izrabijo.   
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je bil mnenja, da se mu glede na dejstvo, da smo na prejšnji seji OS obravnavali 
in sprejeli proračun za leto 2016 ne zdi prav oziroma je neresno, da se prosi za sredstva iz proračuna. Najbrž se 
je o potrebi po nabavi računalniške opreme vedelo že prej in bi se predlagala zagotovitev sredstev ob obravnavi 
proračuna, ki ga je tudi obravnaval Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance. Če vlogi ugodimo lahko na 
naslednji seji pričakujemo še več vlog. Ni pristaš takega načina pridobivanja občinskih sredstev, razen v izrednih 
primerih. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da se pridružuje mnenju g. Kolenka in da se vloge obravnavajo na podlagi  
Pravilniku o dodelitvi proračunskih  sredstev za sofinanciranje pokroviteljstva in prireditev v Občini Črenšovci.  
 
Anton Horvat, član OS, je povedal, da se prav tako strinja z mnenjem g. Kolenka in ni prav, da se že na naslednji 
seji po sprejemu proračuna vlagajo prošnje za proračunska sredstva, niti OS nima pravne podlage za odobritev 
vlog. Za tovrstne vloge pa tudi  ni pristojna Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja za delitev 
sredstev po Pravilniku o dodelitvi proračunskih  sredstev za sofinanciranje pokroviteljstva in prireditev v Občini 
Črenšovci, saj v tem primeru ne gre za sredstva iz postavke 402006, kjer je občina pokrovitelj prireditev, 
potovanj, izletov, ekskurzij, različnih dejavnosti, izvedbo raznih projektov v organizaciji fizičnih ali pravnih oseb 
ampak za investicije. 
 
Boris Kreslin, član OS, je povedal, da so društva v preteklosti bila navajena na tak način vlaganja prošenj in je 
prav, da se enkrat za vselej opravi rez. Tudi sam ni pristaš, da komaj po mesecu dni spreminjamo že proračun 
občine. 
 
Vladimir Žalik, član OS,  je povedal, da se strinja s kolegi, vendar je včasih potrebno hitro zagotoviti sredstva pri 
kakšnem kandidiranju na javni razpis. 
 
Župan je pojasnil, da v primeru razpisov imamo rezervirana sredstva v proračunu in predlagal, da vloge, ki 
direktno vplivajo na proračunsko porabo obravnavamo v okviru rebalansa za leto 2016.  
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2. 
Župan je člane OS seznanil z javnimi razpisom, ki se predvideva v mesecu maju in sofinancira energetske 
obnove objektov. Občina bi se prijavila z dvema projektoma in sicer z energetsko sanacijo vrtca na Srednji Bistrici 
in Kleklovega doma v Črenšovcih. Sofinanciranje bo predvidoma v višini  40 % neto vrednosti, ob minimalni 
vrednosti investicije v višini 500.000,00 EUR. Pogoj je javno-zasebno partnerstvo ali povezovanje lokalnih 
skupnosti. Pot do razpisa pa zajema že stroške investitorja in sicer pripravo projektne dokumentacije. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je pripomnil, da se omenjata le ta dva objekta, vendar je tudi vaški dom na Gornji 
Bistrici potreben temeljite prenove. 
 
Župan se je strinjal, da je še več objektov, ki so potrebni prenove, tudi kulturna dvorana v Črenšovcih. Vaški dom 
na Gornji Bistrici je v solastnini in je potrebno soglasje solastnikov. 
 
Dr. Matej Kolenko, član OS, je povedal, da je nekaj podobnega tudi s kulturno dvorano v Črenšovcih. 
 
Anton Horvat, član OS, je bil mnenja, da se projektna dokumentacija naj pripravi in če se ponuja razpis se nanj 
tudi prijavi. Sicer sofinanciranje v višini 40 % neto vrednosti ni ravno zelo ugodno, vendar pa v naslednji finančni 
perspektivi ni možno pričakovati ugodnejšega sofinanciranja. Dokumentacija se naj pripravi tako, da bo zajela čim 
več upravičenih stroškov. 
 
Župan je pojasnil, da s predvideno sanacijo ne bomo rešili ključnih zadev v Kleklovem domu, to so stropi iz 
razloga, ker je problematična statika enega dela stavbe. 
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da se preveri pri Eko skladu možnost pridobitve sredstev za nove naložbe in 
vprašal ali se bo s predvidenim posegom rešil problem energetske sanacije Kleklovega doma. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je predlagal, da bi se razmišljalo o energetski sanaciji oziroma izolaciji na primeru cerkve 
v Črenšovcih.  
 
Iz razprave je župan povzel, da se je OS seznanil z najavo javnega razpisa in prijavo občine s projekti  
energetske obnove objektov, vrtca na Srednji Bistrici in Kleklovega doma v Črenšovcih ter ugotovil iz razprav, da 
je mnenje večine svetnikov, da se pristopi k izdelavi projektne dokumentacije, s katero se bo Občina Črenšovci 
prijavila na javni razpis. 
 
 
Ad/13 
Anton Radman, član OS, je vprašal kdaj se bodo začele odpravljati ugotovljene napake ob izgradnji vodovodnega 
omrežja, saj še ni opazil, da bi se kaj že saniralo. Postavil je tudi vprašanje glede urejanja bankin in bil mnenja, 
da material s katerim sanirajo bankine ni primeren, ni sekanec ampak okrogel in posledica je veliko kamenja na 
cesti, kar je lahko za udeležence prometa nevarno.  
 
Župan je povedal, da se napake odpravljajo intenzivno, rešujejo se tudi skrite napake na sistemu. Po odpravljenih 
pomanjkljivostih bo narejena kontrola. Glede materiala za bankine se bo zaprosilo za strokovno mnenje o 
primernosti materiala. 
 
Anton Horvat, član OS, je povedal, da je ob večjih javnih prireditvah, ki jih organizirajo društva, potrebno pridobiti 
oceno tveganja Zdravstvenega doma Lendava in zagotoviti zdravstveno oskrbo, ki pa je cenovno za organizatorja 
draga, saj stane ura medicinskega tehnika, šoferja in vozila na prireditvi 90 EUR na uro. Glede na to, da smo 
občine soustanoviteljice Zdravstvenega doma Lendava, predlaga, da župani na sosvetu obravnavajo to 
problematiko in predlagajo pokritje le minimalnih stroškov zdravstvene oskrbe na prireditvah. 
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Stanko Bohnec, član OS, je opozoril na sanacijo bankin po izvedbi izgradnje vodovodnega omrežja, tudi glede 
granulacije materiala, ki ni takšna kot je predpisana. Poudaril je, da je potrebno nad deli, ki se popravljajo in 
napakami, ki se odpravljajo, izvajati temeljit nadzor. Zanima ga zakaj je bankine saniral koncesionar občine, če je  
ta sanacija v sklopu izgradnje vodovodnega omrežja. 
 
Župan je pojasnil, da je koncesionarja za sanacijo bankin in nekaterih drugih napak najelo podjetje Jedinstvo, ki 
je bilo izvajalec izgradnje vodovoda. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, člane OS 
seznanil, da je komisija na svoji seji  obravnavala 17 vlog za sofinanciranje in je sredstva dodelila 8 vlagateljem. 
Vse vloge se hranijo v arhivu občinske uprave in če kdo želi si jih lahko pogleda na sedežu občine. Pohvalil je 
čistilno akcijo na Gornji Bistrici katere se je udeležilo lepo število odraslih, bilo jih je kar 50 in 60 otrok. 
Ugotovljeno je, da je v naravi manj odpadkov, v primerjavi s prejšnjimi leti. K ozaveščanju občanov prav gotovo 
pripomorejo tudi tovrstne čistilne akcije. 
 
Dr. Matej Kolenko, član OS, je opozoril na slabo izvedeno sanacijo poljskih poti. Izbira materiala ni primerna, saj 
so med drugim veliki kosi železa, asfalta in drugega neprimernega materiala za ureditev poljskih poti. 
 
Stanko Lebar, je povedal, da je dobro na takšne stvari opozoriti čim prej, da se nepravilnosti odpravijo v čim 
krajšem času.. 
 
Miha Horvat, član OS, je povedal, da je z dne 23.11.2015 bila objavljena analiza pitne vode v Žižkih, kjer je bila 
prisotna bakterija E-coli. Zanima ga kakšno je stanje sedaj in kdaj bodo objavljeni rezultati analize pitne vode po 
vzpostavitvi novega vodovodnega sistema, saj krajane zanima kakšno vodo pijejo. Vprašal je tudi kako je urejeno 
kloriranje vode, saj se občasno  močno čuti vonj po kloru.   
 
Župan je pojasnil, da je močan vonj po kloru v Žižkih bila posledica zagona sistema, različnega doziranja in 
časovne determiniranosti transporta vode, kjer klor ni bil dovolj razgrajen. Analize vode se objavljajo na spletni 
strani družbe EKO-PARK. Gospodinjstva bodo dobila pisno informacijo o vodi in načinu plačevanja. Obračun 
vode do 31. marca 2016 bo izvedla še Občina Črenšovci. 
 
Miha Horvat, član OS, je: 
- predlagal, da se, na pobudo občanov, organizira ogled vodovodnega stolpa kot je bil organiziran ob dnevu 

odprtih vrat občine; 
- vprašal, kdaj se na sejo OS povabi direktorja Knjižnice v Lendavi, da se člani OS seznanijo z delovanjem 

knjižnice in obravnavajo problematiko krajevnih knjižnic v naši občini; 
- vprašal, če je bil dan kakšen odgovor glede pobude o odprtju svetovalne pisarne mreže ENSVET Eko 

sklada; 
- vprašal ali se pripravlja pravilnik o spodbujanju gospodarstva za kar smo namenili v letošnjem proračunu 

20.000,00 EUR; 
- kako daleč je ureditev križišča Trnje – Odranci; 
- kdaj bomo obravnavali poročilo Nadzornega odbora Občine Črenšovci in ali so odpravljene pomanjkljivosti 

oziroma upoštevana priporočila NO iz lanskoletnega polletnega poročila. 
 
Župan je podal ogovore in sicer: 
- ogled vodovodnega stolpa je možen in bo organiziran enkrat ob lepem vremenu; 
- direktorja Knjižnice Lendava bomo povabili na eno izmed sej OS, potrebna je koordinacija; 
- Eko sklad nam je poslal odgovor na našo pobudo, da v naši bližini delujeta že dve pisarni, v Ljutomeru in 

Lendavi, kjer lahko informacije pridobijo tudi naši občani (dopis je bil prebran in se hrani v arhivu gradiva 
OS); 

- pravilnik o spodbujanju gospodarstva v občini se pripravlja in bo veljal za tekoče proračunsko leto; 
- ponudnik za ureditev križišča Trnje – Odranci je bil izbran na podlagi zbiranja ponudb, dne 12.4.2016; 
- poročilo NO za  leto 2015 se bo obravnavalo na naslednji seji, ker je bilo posredovano 18.4.2016, torej po 

sklicu današnje seje. 
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Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da je Zveza združenj borcev za vrednote NOB, Krajevna organizacija 
Črenšovci, predlagala sanacijo spomenika Osvobodilne fronte v Črenšovcih in obnovo črk na spominski plošči v 
Trnju, na Hancovi hiši.  
Župan je povedal, da se bo spomenik OF saniral v okviru finančnih možnosti, je pa problem tudi, ker je lokacija 
prostorsko omejena. Po ureditvi križišča se bo pristopilo tudi k ureditvi okolice in spomenika. Glede obnove 
spominske plošče je Hancova hiša v Trnju prodana in se predstavniki  Zveze združenj  borcev morajo dogovoriti  
z lastnikom. Občina brez dogovora in soglasja lastnika ne bo posegala v privatno lastnino.  
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da se obeleži državni praznik,  25.  junij, ko bomo praznovali  25 let,  ko je 
Slovenija formalno postala neodvisna.  
 

Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da je Odbor za družbene dejavnosti povabil vsa kulturna društva k 
organizaciji občinske proslave ob 25. juniju, vendar ni nobeno društvo pripravljeno prevzeti organizacije, zato se 
je odločilo, da bo šolska proslava Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci istočasno tudi občinska. 
 
Stanka Bohneca, člana OS, je zanimalo ali je Občina Črenšovci že kupila zemljišče pri cerkvi na Gornji Bistrici. 
Če je lastnina že urejena, je predlagal, da bi se za odstranitev štorov in drevja objavilo javno povabilo.  
 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan,  je župan sejo zaključil ob  22. uri. 
 

Seja je posneta z diktafonom in shranjena na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 

 

Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 

Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 


